
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 3. juli 2017 stillet følgende spørgsmål 

nr. 1024 (alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgsmålet er stil-

let efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

  

Spørgsmål nr. 1024:  

”Ministeren bedes oplyse, hvad der er gjort i sagen vedr. D-vitamindråber, der 

har medført skader på flere småbørn? Ministeren bedes endvidere oplyse, 

hvordan tilsynet i dag fungerer? Der henvises til http://livsstil.tv2.dk/sundhed/ 

2017-06-29-lille-pige-blev-forgiftet-af-d-vitamin-min-datter-er-skadet-for-livet.” 

 

Svar: 

Grundet sommerferieperiode er det ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for fri-

sten. Jeg forventer at kunne svare spørgsmålet endeligt ultimo august 2017. 

 

  

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Ellen Trane Nørby      /      Hanne Bonne Jørgensen 
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